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Z Á P I S N I C A 
 zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva Vrútky,  

konaného dňa 08. 12. 2015  
 

 
Prítomní: 
Podľa prezenčnej listiny 
 

Dnešné plánované zasadnutie MsZ so začiatkom o 13.00 hod. otvoril a viedol  
Ing. Miroslav Mazúr, primátor mesta . Privítal všetkých prítomných a požiadal ich, aby 
dodržiavali schválený Rokovací poriadok MsZ a aby vo svojich vystúpeniach používali 
konštruktívnu kritiku a správnu prezentáciu. 

Ďalej vyzval poslancov, aby sa prezentovali (12 poslancov) a skonštatoval, že MsZ je 
uznášaniaschopné.  

Primátor mesta určil pracovné predsedníctvo, zapisovateľku, overovateľov zápisnice 
a navrhol členov návrhovej komisie nasledovne: 
 
 
Pracovné predsedníctvo:   Ing. Miroslav Mazúr, primátor mesta   
     Ing. Viliam Majda, PhD., prednosta MsÚ  
     ThDr. Marián Krivuš, zástupca primátora mesta 
 
Zapisovateľka:   Mgr. Lenka Košútová, referát vnútornej správy MsÚ   
    
Overovatelia zápisnice:   p. Božena Blahušiaková, I. overovateľ zápisnice 
     p. Jozef Gorcovský, II. overovateľ zápisnice 
 
Zloženie návrhovej komisie: Ing. Miroslav Krajčí, predseda návrhovej komisie 
     Ing. Mgr. Anna Sviteková, člen návrhovej komisie 
     Mgr. Mária Kevická, člen návrhovej komisie 
 
 

Primátor mesta vyzval poslancov MsZ k hlasovaniu za návrh zloženia návrhovej 
komisie. 

 
HLASOVANIE č. 1 
Poslanci MsZ schválili zloženie návrhovej komisie.  
(za 12/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
Primátor mesta – vyzval poslancov MsZ k pripomienkovaniu predloženého návrhu 
programu. 
 
ThDr. Krivuš  – bol za návrh – vypustenie bodu 20 d/: „Rôzne, Zmena tajomníka komisie 
kultúry“ , pretože si to sám predseda určuje. 
 
p. Doskočil  – k bodu č. 16 pridať bod : „Zmeny v komisie kultúry“ – návrh na odvolanie 
predsedu kultúry, zmena komisie kultúry, voľba predsedu komisie kultúry. 
 
p. Stankoviansky – opýtal sa prečo? 
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Primátor mesta – o každej pripomienke sa bude hlasovať osobitne 
 
HLASOVANIE č. 2 
Poslanci MsZ schválili návrh na vypustenie bodu č. 20 d/„Zmena tajomníka komisie 
kultúry“.  
 (za 11/ proti 1/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
HLASOVANIE č. 3 
Poslanci MsZ schválili návrh na doplnenie bodu č. 17 „Zmeny v komisii  kultúry“. 
(za 7/ proti 4/ zdržalo sa 1/nehlasovalo 0) 
 
 
HLASOVANIE č. 4 
Poslanci MsZ schválili program dnešného rokovania zasadnutia MsZ s uvedenými 
pripomienkami. 
(za 8/ proti 2/ zdržalo sa 2/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:17 hod. 
K bodu č. 1 
Správa o plnení uznesení MsZ (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Prednosta MsÚ – informoval k predloženému materiálu. 
 
Hlavný kontrolór mesta – podal svoje stanovisko. 
 
HLASOVANIE č. 5 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie Správu o plnení uznesení MsZ so stanoviskom 
hlavného kontrolóra mesta. 
(za 12/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:24 hod. 
K bodu č. 2 
Návrh VZN č. 9/2015 o poskytovaní dotácií (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Mgr. Gorilák – ide o prepracované VZN na základe upozornenia hlavným kontrolórom 
mesta. Ďalej uviedol pripomienky, ktoré boli k návrhu VZN prijaté. 
 
HLASOVANIE č. 6 
Poslanci MsZ schválili vo VZN č. 9/2015 o poskytovaní dotácií nasledovné zmeny:   
1. do § 5, bod 4 sa do vety dopĺňa: V prípade použitia vlastného vozidla bude cestovné 

uhradené vo výške „cestovného“ v hromadných dopravných prostriedkoch. 
2. v § 6, bod 2 sa mení dátum z 31. marca na „31. januára“ 
3. v § 6, bod 3 sa mení dátum z 20. apríla „20. februára“ 
v § 6, bod 4 sa mení dátum z 30. apríla „28. februára“. 
(za 12/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
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HLASOVANIE č. 7 
Poslanci MsZ schválili Všeobecne záväzné nariadenie č. 9/2015 o poskytovaní dotácií. 
(za 12/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:30 hod. 
K bodu č. 3 
Návrh VZN č. 10/2015 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady 
a drobné stavebné odpady (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Prednosta MsÚ – uviedol dôvodovú správu k tomuto bodu. Došlo k zosúladeniu poplatkov 
s okolím. Zvýšenie od 2 % až 15/18 %. Zmena pri drobnom stavebnom odpade, to bude aj 
v ďalšom VZN. 
 
HLASOVANIE č. 8 
Poslanci MsZ schválili Všeobecne záväzné nariadenie č. 10/2015 o miestnych daniach 
a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. 
(za 8/ proti 1/ zdržalo sa 3/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:38 hod. 
K bodu č. 4 
Návrh Dodatku č. 2 k VZN č. 6/2012 o komunálnom odpade a drobnom stavebnom 
odpade v meste Vrútky (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Prednosta MsÚ – odvoz drobného stavebného odpadu do 200 kg ročne na zberný dvor 
Brantner Fatra – bezplatne. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – ako avizovala na pracovnom rokovaní – predpokladá, že zmluva bude 
platná len do konca obdobia, kým sa neukončí VO na komunálny odpad. 
 
Prednosta MsÚ – tieto dve služby spolu súvisia len nepriamo, nie je ich nevyhnutné spájať. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – opýtala sa, či je VO na KO alebo aj stavebný odpad? Zatiaľ nemôže 
byť cena – tonáž, pokiaľ nie je víťaz. 
 
Prednosta MsÚ – prípadne sa môžu aktualizovať ceny. 
 
HLASOVANIE č. 9 
Poslanci MsZ schválili Dodatok č. 2 k VZN č. 6/2012 o komunálnom odpade a drobnom 
stavebnom  odpade v meste Vrútky. 
(za 10/ proti 1/ zdržalo sa 1/nehlasovalo 0) 
 
 
 
 
 
 
 
 



 4 

Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:45 hod. 
K bodu č. 5 
Návrh Dodatku č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu č. 1/2015 o určení výšky dotácie 
na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení zriadených na území mesta Vrútky 
(tvorí prílohu zápisnice)  
 
Prednosta MsÚ – informoval dôvodovou správou k tomuto bodu. 
 
HLASOVANIE č. 10 
Poslanci MsZ schválili Dodatok č. 1 k Všeobecne záväznému nariadenia č. 1/2015 
o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení zriadených na 
území mesta Vrútky. 
(za 10/ proti 1/ zdržalo sa 1/nehlasovalo 0) 
 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:48 hod. 
K bodu č. 6 
Odborné stanovisko hlavného kontrolóra mesta k návrhu rozpočtu mesta Vrútky na rok 
2016 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Hlavný kontrolór mesta – informoval svojim stanoviskom. 

- KO – príjmy nepokrývajú náklady, 
- aby sa urobila kompletná analýza, 
- nájsť nástroj na vymáhanie pohľadávok, 
- navýšenie financií pre splácanie dlhu SAD Žilina, a.s., 
- u Spojenej školy nie je vypracovaná analýza nákladov, 
- nie je možné realizovať veľké finančné akcie, 
- odporúča schváliť MsZ. 

 
Primátor mesta – opýtal sa poslancov MsZ, či súhlasia spojiť tento bod s bodom č. 7. 
 
Poslanci MsZ súhlasili s týmto návrhom. 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:57 hod. 
K bodu č. 7 
Návrh rozpočtu na rok 2016 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Prednosta MsÚ – uviedol dôvodovú správu k tomuto bodu. Ďalej uviedol, že chýba 
rozvojový smer rozpočtu. 
 
ThDr. Krivuš – dúfa, že roky 2017 a 2018 budú pre naše mesto rozvojové. 
 
p. Gorcovský – mrzí ho, že sa musí čakať na splátkový kalendár od SAD Žilina, a.s., čo bude 
mať dopad na kumulovanie funkcií, výpovede a zbytočne vzniklo navýšenie dlhu – pretože 
niektorí poslanci nechceli odpredať autobusové nástupište. Pripadá mu to, ako keby niektorí 
išli proti mestu. Dúfa, že na budúci rok ešte niečo spravia, aby to mohli odpredať. 
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ThDr. Krivuš – jedným odpredaním sa nevyriešia všetky problémy. Dlhy sa zdedili, to, že 
nevidia rovnaké riešenie je vec názoru. Napr. zníženie poslaneckých odmien bol ústretový 
krok a potom mali pokračovať iní. 
 
Mgr. Doskočil – k poslaneckému klubu Vrútočan uviedol, že sa tu spojili poslanci 
s rovnakými názormi. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – dlh sa nevyrieši predajom autobusového nástupišťa. Členom finančnej 
komisie sa nepáči smerovanie SAD.  

Finančná komisia doporučuje schváliť materiál. 
 
p. Stankoviansky – je potrebné riešiť najskôr starý dlh, mesto Martin príde aj samo, keď 
bude chcieť predĺžiť zmluvu. Tým, že sa nepredalo autobusové nástupište, sa zvýšil dlh o 90 
tis. €. 
 
HLASOVANIE č. 11 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie Odborné stanovisko hlavného kontrolóra mesta 
k návrhu rozpočtu na rok 2016 a roky 2017 – 2018 a návrhu Programového rozpočtu. 
(za 12/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
HLASOVANIE č. 12 
Poslanci MsZ schválili Rozpočet mesta na rok 2016. 
(za 12/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
HLASOVANIE č. 13 
Poslanci MsZ schválili Programový rozpočet na rok 2016. 
(za 11/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
 
Hlavný kontrolór mesta – navrhol ešte jedno uznesenie, ktoré je potrebné vziať na vedomie. 
 
HLASOVANIE č. 14 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie návrh viacročného rozpočtu mesta Vrútky na roky 
2017 – 2018.  
(za 12/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:21 hod. 
K bodu č. 8 
Čerpanie rozpočtu I. až III. štvr ťrok 2015  (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Prednosta MsÚ – uviedol dôvodovú správu k tomuto bodu. 
 
HLASOVANIE č. 15 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie čerpanie rozpočtu za I-III. štvr ťrok 2015. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 2) 
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Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:25 hod. 
K bodu č. 9 
Rozpočtové opatrenie 9/2015 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Komínová – chcela by požiadať ešte o 1 zmenu i keď sa rozpočtové opatrenie č. 9 už 
posielalo – medzitým dostali informáciu, že Spojená škola bude dofinancovaná zo štátnych 
financií.  

Na základe urgencie ŠJ M. R. Štefánika – kvôli nárastu stravníkom – Gymnázium – 
zvýšená na sumu 3 000 € a 2 000 € ZUŠ nebude. Aktuálna suma sa nemení, len nepôjde 2 000 
pre ZUŠ, ale 3 000 pôjde pre ŠJ M. R. Štefánika. 

 
p. Stankoviansky – opýtal sa, či vedia pomôcť CVČ? 
 
Ing. Komínová – je tam dofinancovanie 2 000 €, viac jej prostriedky nedovoľujú. 
 
HLASOVANIE č. 16 
Poslanci MsZ schválili rozpočtové opatrenie č. 9/2015. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 2) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:32 hod. 
K bodu č. 10 
Vyhodnotenie činnosti škôl a školských zariadení na území mesta Vrútky za školský rok 
2014 – 2015  (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Rišianová – uviedla dôvodovú správu k tomuto bodu. 
 
ThDr. Krivuš  – poďakoval všetkým školám a školským zariadeniam za činnosť a prácu. 
 
p. Stankoviansky – opýtal sa, či ZUŠ poberá kultúrne poukazy? 
 
Mgr. Kevická  – nie, nevie prečo. 
 
p. Stankoviansky – pretože môžu poberať vzdelávacie poukazy a tie by zvýšili ich financie. 
Ďalej uviedol,  že ZUŠ je prepych pre mesto. 
 
PaedDr. Repková – poďakovala a popriala príjemné sviatky. 
 
Primátor mesta – tiež poprial. 
 
p. Nagyová – poďakovala 
 
HLASOVANIE č. 17 
Poslanci MsZ schválili Správy o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 
a podmienkach škôl a školských zariadení v školskom roku 2013/2014 za školy a školské 
zariadenia: 

1. Základná škola s materskou školou na Ulici M.R.Štefánika 
2. Základná škola Hany Zelinovej na Ulici Čachovský rad. 
3. Základná umelecká škola Frica Kafendu na Ulici sv. Cyrila a Metoda. 
4. Materská škola na Ulici Francúzsky partizánov. 
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5. Materská škola na Ulici Nábrežná. 
6. Materská škola na Ulici sv. Cyrila a Metoda. 
7. Centrum voľného času DOMINO na Ulici M.R.Štefánika. 

(za 12/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:48 hod. 
K bodu č. 11 
Rámcový plán pracovných rokovaní a zasadnutí MsZ na rok 2016 (tvorí prílohu 
zápisnice)  
 
ThDr. Krivuš  – informoval, že MsZ bude skoro každé dva mesiace o 13:00 hod. a týždeň 
pred ním bude pracovné rokovanie. 
 
HLASOVANIE č. 18 
Poslanci MsZ schválili Rámcový plán pracovných rokovaní a zasadnutí MsZ na rok 
2016. 
(za 11/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:50 hod. 
K bodu č. 12 
Plán činností hlavného kontrolóra na I. polrok 2016 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Hlavný kontrolór mesta – uviedol dôvodovú správu k tomuto bodu. 
 
HLASOVANIE č. 19 
Poslanci MsZ schválili Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta na prvý 
polrok 2016. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 3) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:52 hod. 
K bodu č. 13 
Správa o výsledku kontrol hlavného kontrolóra mesta Vrútky za ostatné obdobie (tvorí 
prílohu zápisnice)  
 
Hlavný kontrolór mesta – uviedol dôvodovú správu k tomuto bodu. 
 
HLASOVANIE č. 20 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie Správu hlavného kontrolóra mesta o výsledkoch 
kontrol za ostatné obdobie od 07.10.2015 do 01.12.2015. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 4) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:57 hod. 
K bodu č. 14 
Kultúrny kalendár mesta Vrútky na rok 2016 (tvorí prílohu zápisnice) 
 
Mgr. Gorilák  – uviedol dôvodovú správu k tomuto bodu. 
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p. Stankoviansky – doplnenie – máj – majáles – dvojdňová folklórna akcia. Ďalej sa 
rozmýšľa, že namiesto jarmoku budú dožinky. 
 
HLASOVANIE č. 21 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie Kultúrny kalendár na rok 2016. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 2/nehlasovalo 1) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 15:00 hod. 
K bodu: 
Občania: návrhy, postrehy a pripomienky 
 
p. Vojtková – je za pravidelné vychádzanie (každý mesiac) časopisu Vrútočan, ale, aby aj na 
seba zarábalo – reklamy. 

Ďalej uviedla, aby bolo zverejnené, ktorý poslanec ako hlasoval – pri takýchto dôležitých 
hlasovaniach ako je napr. časopis Vrútočan. 

K autobusovému nástupišťu sa vyjadrila, že keď sa bude splácať dlh SAD, tak mesto 
nikdy nebude mať financie na jeho rekonštrukciu, keby sa odpredalo, mohli tam vzniknúť aj 
nové pracovné príležitosti i pre občanov mesta Vrútky. 
 
ThDr. Krivuš  – na internetovej stránke mesta je zverejnené presne kto ako hlasuje. 
K reklame pre časopis Vrútočan – toto má na starosti redaktorka časopisu. Ku SAD uviedol, 
že je rád, že pani vyjadrila svoj názor. 
 
p. Kozák – uviedol, že na ul. Nábrežnej bol nevysypaný separovaný uber – PET fľaše, stále 
sa to tu nepravidelne vysýpa.  

Ďalej podotkol, že deťom zobrali ihrisko a namiesto toho tam urobili parkovisko.  
Lávka cez Turiec je hrdzavé a v jeho okolí sa nachádzajú stromy v katastrofálnom 

stave. 
Pri budove Kriváň je problém s vodou, keď naprší, voda tam stojí. Mestský rozhlas – 

treba, aby sa už sfunkčnil. 
 
Prednosta MsÚ – uviedol k problému s odpadom, že je 40 zberných miest, ale tiež sa mu to 
zdá nepostačujúce. Separovaný odpad sa vyváža raz za dva týždne, ale od nového roka 
nastáva menšia zmena. Ostatným pripomienkam sa budú venovať cez oddelenie komunálnych 
služieb. 
 
p. Čejka – uviedli, že mesto má v TURVOD zastúpenie 6,5 % majetku, preto by bolo dobré, 
aby si uvedomili koho tam budú voliť. 
 
p. Bórik  – z hľadiska komunikácie v regióne vníma vychádzanie časopisu Vrútočan ako 
dvojmesačníka negatívne. Na svojej webovej stránke a FB zverejňujú elektronicky zadarmo aj 
časopis Vrútočan. Taktiež dokážu pomôcť, ak by bol záujem o časopis Vrútočan. Všetko je 
len o komunikácii. 
 
p. Blahušiaková – Vrútočan nik nezakazuje, neobmedzuje, neruší, je to len dočasné 
obmedzenie na úsporu financií. 
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p. Stankoviansky – v prijatom uznesení nie je napísané nič o tom, že je to len dočasné. 
Vrútočan je oproti iným výdavkom zanedbateľná položka. Informovanosť občanov je 
dôležitá. 
 
p. Rešetárová – uviedla, že je rodená Vrútočanka a žila tu dlhé roky, preto podotkla ku ZUŠ, 
že každá obec, ktorá má ZUŠ, je hrdá na to. 
 
p. Stankoviansky – on nie je za zrušenie ZUŠ, ale presťahovanie. 
 
p. Skalický – informoval o predložení žiadosti na podporu vydania zborníka LKHZ, kde 
dostali od mesta Martin finančnú podporu a z mesta Vrútky zatiaľ nič. 
 
ThDr. Krivuš  – do Vrútok nebola zatiaľ dodaná žiadna žiadosť. 
 
p. Stankoviansky – on túto žiadosť postúpil priamo vedúcemu odboru kultúry a športu. 
 
Mgr. Gorilák  – zistil, že sú dva zborníky LKHZ, pretože prišli dve členky z LKHZ s iným 
zborníkom. 
 
p. Skalický – je to ten istý zborník, ale doplnený. 
 
ThDr. Krivuš  – on vôbec nevedel o týchto skutočnostiach. 
 
p. Stankoviansky – mali by sa zhodnúť s predsedom LKHZ, pretože toto je taký zborník „na 
Vašu päsť“. 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 15:44 hod. 
K bodu č. 15 
Plán činnosti a náplň práce komisie školstva, mládeže a športu (tvorí prílohu zápisnice)  
 
ThDr. Krivuš  – plán je štandardne zostavený a predložený. 
 
HLASOVANIE č. 22 
Poslanci MsZ schválili Plán činností a náplne komisie školstva, mládeže a športu na rok 
2015 a 2016. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 3) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 15:46 hod. 
K bodu č. 16 
Prerokovanie petície občanov za zachovanie vydávania časopisu Vrútočan ako mesačník 
(tvorí prílohu zápisnice)  
 
Primátor mesta – informoval, že bola doručená 19.10.2015 s vyše 800 podpismi. Predložil ju 
pán Stankoviansky. 
 
p. Stankoviansky – podotkol, či sa má ušetriť tým, že sa budú letáky tlačiť vo firmách 
a roznášať. To šetrenie je banálne. 
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p. Kuric  – verejná mienka je za zachovanie časopisu ako mesačníka. Ak tam bude reklama, 
dokáže si zarobiť na seba skoro sám. 
 
p. Stankoviansky – je to nástroj aj na komunikáciu a prezentáciu. 
 
Mgr. Doskočil – nech sa urobí radšej 6 poriadnych čísiel a nie robiť z toho reklamný časopis. 
 
p. Stankoviansky – najhoršia možná periodicita vydávania časopisu je dvojmesačník, čo 
hovorili aj novinári. 
 
p. Kuric  – musia sa tam zmeniť nejaké veci. Poskytovať informácie ľuďom, aj tým, ktorí 
nemajú internet. 
 
Mgr. Kevická  – plagát Dvorského napríklad nie je v časopise, čo je dosť dôležitá akcia. A jej 
80 ročná mama nemá problém si nájsť informácie na internete. 
 
Mgr. Francúzová, MA – uviedla, že časopis bol neskoro roznesený (05.12.). 
 
p. Gorcovský – roznáša to externá firma, ktorá ho berie hneď z tlače. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – časopis nie je zrušený a nie je to len z finančných dôvodov, ale aj 
kvôli nespokojnosti s jeho štruktúrou. Nech sa spraví napr. spravodaj z recyklovaného papiera 
čisto len s informáciami a bez fotiek. 
 
p. Kuric  – keď je nejaká akcia, tak by sa na nej malo fotiť. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – treba dať do toho nový vietor. 
 
p. Blahušiaková – do budúcna sa vymyslí niečo. 
 
HLASOVANIE č. 23 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie petíciu občanov za zachovanie vydávania časopisu 
Vrúto čan ako mesačník. 
(za 12/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
HLASOVANIE č. 24 
Poslanci MsZ prerokovali petíciu občanov za zachovanie vydávania časopisu Vrútočan 
ako mesačník. 
(za 12/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
HLASOVANIE č. 25 
Poslanci MsZ neschválili návrh na zrušenie uznesenia č. 110/2015 zo zasadnutia MsZ 
dňa 08.09.2015. 
(za 4/ proti 8/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
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Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 16:13 hod. 
K bodu č. 17 
Zmeny v komisii  kultúry  
 
Mgr. Doskočil  – prečítal návrh na odvolanie predsedu komisie kultúry a zmenu členov. 
 
p. Stankoviansky – chcel by počuť od každého názor, že prečo. 
 
Mgr. Francúzová, MA – reagovala na vzniknuté ochotnícke divadlo. 
 
p. Stankoviansky – podotkol, že je to zadarmo a často krát ešte z jeho vrecka., takisto sa robil 
aj Mikuláš a kopec iných akcií. 
 
Mgr. Francúzová, MA – či bolo nutné jeho založenie, keď je divadlo pri KKD. 
 
p. Stankoviansky – 5 rokov hrajú jednu hru, sú tam 4 ľudia. Ochotnícke divadlo s nimi 
taktiež spolupracuje a všetko je to plus pre mesto. 
 
p. Kuric  – pán Stankoviansky chcel zmeny a aj nový vietor priniesť do toho, platí to zo 
svojho a rozvíja kultúru. Za jeden rok dokázal toho veľa a takýto návrh sa dozvie až teraz tu. 
 
p. Blahušiaková – ak je to mestské divadlo, malo by mať tiež isté náležitosti – hlavička 
a pod.  

Petícia bola zbytočná im ide o kvalitný časopis. 
Kronika – má sa štvrťročne predkladať komisii kultúry a následne ju schvaľuje MsZ, 

ale nič z toho sa nerobí. 
 
p. Stankoviansky – myslí si, že p. Blahušiaková je proti nemu, pretože sa stal predsedom 
komisie kultúry. Kronika bola zanedbaná už keď ju ona robila. Každé akcie, čo ona urobí, 
dáva mestu preplatiť. 
 
Ing. Kraj čí – na ÚP mesta boli len dvaja poslanci a tu bojujú o kultúru. 
 
p. Stankoviansky – on robí podujatia a akcie za minimum, nie ako niekto, čo ich predraží 
a robí svojvoľne. 
 
Primátor mesta – poznamenal, že by mohli ešte poslanci MsZ tento návrh zvážiť. 
 
HLASOVANIE č. 26 
Poslanci MsZ  
I. odvolali 
Petra Stankovianskeho z pozície predsedu Komisie kultúry. 
II. zvolili 
Za predsedu Komisie kultúry Mgr. Máriu Kevickú. 
III. odvolali 
Členov Komisie kultúry – Ing. Dušana Ertla a Mgr. Juraja Goriláka. 
IV. zvolili 
Členov Komisie kultúry – PhDr. Zoru Minálovú a Mgr. Zuzanu Kőtelešovú. Za 
tajomníka volí Boženu Blahušiakovú. 
(za 7/ proti 4/ zdržalo sa 1/nehlasovalo 0) 
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Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 16:37 hod. 
K bodu č. 18 
Zníženie energetickej náročnosti Mestského úradu vo Vrútkach (tvorí prílohu zápisnice) 
 
Prednosta MsÚ – uviedol dôvodovú správu k tomuto bodu. 
 
p. Gorcovský – na ďalšie investície mesto asi nebude mať financie. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – výzva vyšla včera. Termín je 15.01.2016 – kvôli energetickému auditu 
je tento termín nedostačujúci, potom je druhý termín 15.03.2016. 
 
HLASOVANIE č. 27 
Poslanci MsZ  
I. prerokovali 
možnosť predloženia žiadosti o nenávratný finančný príspevok s názvom: ,,Zníženie 
energetickej náročnosti Mestského úradu vo Vrútkach“. 
II. schválili 
predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok s názvom : ,,Zníženie energetickej 
náročnosti Mestského úradu vo Vrútkach“ v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o 
nenávratný finančný príspevok, Operačného programu Kvalita životného prostredia, 
Prioritná os 4 - Energeticky efektívne nízkouhlíkové hospodárstvo vo všetkých 
sektoroch, Investičná priorita 4.3 - Podpora energetickej efektívnosti, inteligentného 
riadenia energie a využívania energie z obnoviteľných zdrojov vo verejných 
infraštruktúrach, vrátane verejných budov a v sektore bývania, Špecifický cieľ : 4.3.1., 
Zameranie : Zníženie energetickej náročnosti verejných budov. 
(za 12/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 16:45 hod. 
K bodu č. 19 
Prerokovanie platu primátora mesta 
 
ThDr. Krivuš  – materiál bol odoslaný. Plat bol schválený v roku 2011. Pokiaľ by mala byť 
zmena, mali by rokovať. 
 
Mgr. Doskočil  – návrh na zníženie na 40 % zo 70 % ( to je na čiastku 2 811 €). Ďalej podal 
návrh na prestávku – 20 min. 
 
Primátor mesta – opýtal sa poslancov MsZ na všeobecný súhlas s prestávkou. 
 
Poslanci MsZ súhlasili s prestávkou. 
 
p. Stankoviansky – nesúhlasí s návrhom na zníženie, pretože pán primátor podporuje akcie aj 
z vlastného vrecka, zaslúži si to, aj za tie roky, čo všetko spravil. 
 
p. Gorcovský – aký dôvod majú na zníženie, hlavne tí starší  poslanci. Je proti tomuto 
návrhu. 
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p. Kuric  – spravil rôzne veci, napr. rekonštrukcia železničnej stanice, venoval aj tomuto veľa 
času, ako aj iným akciám a aj osobného. Mali by si všetci sadnúť s pánom primátor a vytknúť, 
čo nie je v poriadku, dať si lehoty a nie to takto riešiť, je to ne fér. Podal návrh, aby sa stretli 
na nový rok pred pracovnou poradou a porozprávali sa, čo je zlé a ako zmeniť veci, lebo takto 
ako spolu fungujú, to nie je dobré. 
 
p. Stankoviansky – tiež si znížili poslanci paušály, bol niekto za pánom primátorom, že ich 
nechcú.  
 
ThDr. Krivuš  – úspora je 47 % za poslancov. 
 
p. Gašparík – nesúhlasí s návrhom, funkcia pána primátora je náročná. Začíname šetriť na 
nesprávnych miestach. 
 
p. Gorcovský – zrieknite sa teda úplne poslaneckých odmien, keď už chcete šetriť. 
 
ThDr. Krivuš  – už bol taký návrh na začiatku roka a poslanci boli proti nemu.  
 
p. Stankoviansky – bolo tam, že sa zrieknu paušálu a dajú ho niekomu inému. 
 
p. Kuric  – apeloval na poslanecký klub – z akého dôvodu chcú rozhodnúť o znížení platu. 
 
Mgr. Doskočil  – nech si odpovie každý sám. Dáva ďalší návrh, aby sa zriekli poslanci úplne 
odmien. 
 
ThDr. Krivuš  – najskôr sa musí takýto návrh pripraviť – do budúceho MsZ. 
 
Mgr. Francúzová, MA – uviedla, že zvýšenie o tých 70 % je rozhodnutím MsZ, nemôžu mu 
však znížiť základný plat, preto to skúsme brať ako gesto voči občanom. Nik netvrdí, že pán 
primátor nerobí. Je to zníženie o 30 %, oni si znížili o 47 %. Ľuďom sa zvýšili smeti a platia 
to aj z nižších zárobkov, stále ostane pánovi primátorovi pekná čiastka. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – pán Gorcovský bol prvý, ktorý bol proti zrieknutiu sa poslaneckej 
odmeny. MsZ rozhoduje o zvýšení základného platu, prerokúvajú plat, nič neznižujú. 
 
Mgr. Doskočil  – prečítal celý výpočet platu pána primátora: 
Primátorovi mesta podľa § 3 ods. 1 zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení pomeroch 
starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov patrí plat, ktorý je súčinom 
priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve vyčíslenej na základe 
údajov Štatistického úradu Slovenskej republiky za predchádzajúci kalendárny rok a násobku 
§ 4 ods. 1 zákona. Plat sa zaokrúhľuje na celé euro nahor. Podľa § 4 ods. 2 zákona môže tento 
plat MsZ rozhodnutím zvýšiť až o 70 %. Priemerná mesačná mzda v národnom hospodárstve 
za rok 2014 dosiahla 858,00 €.  
Výpočet platu primátora mesta 
Priemerná mesačná mzda v NH za rok 2014  858,00 € 
Násobok podľa § 4 ods. 1 zákona   2,34 násobok 
Plat podľa § 3 ods. 1 zákona    2 007,72 €, zaokrúhlene 2 008 € 
Zvýšenie platu podľa § 4 ods. 2 zákona  o 40 % z platu podľa § 3 ods. 1 zákona 
       803, 20, zaokrúhlene 804 
Mesačný plat primátora    2 812. 
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Je na poslancoch MsZ pridať primátorovi od 0 do 70 %. Vzhľadom na finančnú situáciu 
dávajú takýto návrh. 
 
p. Stankoviansky – prečo by mal pán primátor doplácať na rozhodnutia a chyby iných. 
 
p. Gorcovský – iné budovy by sa mohli predávať, ale autobusové nástupište nie. 
 
p. Stankoviansky – podal protinávrh na pôvodné predložené uznesenia. 
 
HLASOVANIE č. 28 
Poslanci MsZ neschválili návrh uznesenia o prerokovaní platu primátora mesta Vrútky 
v zmysle § 4 ods. (4) zákona č. 154/2011 Z. z.  
(za 4/ proti 7/ zdržalo sa 1/nehlasovalo 0) 
 
HLASOVANIE č. 29 
Poslanci MsZ 
I. zrušili 
ods. II. z uznesenia Mestského zastupiteľstva vo Vrútkach č. 46/2011 zo dňa 21.06.2011. 
II. prerokovali 
výšku mesačného platu primátora mesta podľa § 4 ods. 4 zákona č. 253/1994 Z. z. 
o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení 
neskorších predpisov. 
III. schválili  
podľa § 4 ods. 2 zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch 
starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov zvýšenie platu 
primátora mesta vo výške 40 % z platu patriaceho primátorovi mesta podľa § 3 ods. 1 
zákona, t.j. mesačný plat primátora mesta s účinnosťou od 01.01.2016. 
(za 7/ proti 4/ zdržalo sa 1/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 17:44 hod. 
K bodu č. 20 
Schválenie člena Dozornej rady za Mesto Vrútky do spoločnosti TURVOD, a.s. (tvorí 
prílohu zápisnice)  
 
Primátor mesta – uviedol dôvodovú správu k tomuto bodu. Člena volí VZ TURVOD na 
základe odporučenia MsZ. 
 
ThDr. Krivuš  – navrhuje pána primátora mesta. 
 
HLASOVANIE č. 30 
Poslanci MsZ schválili za člena dozornej rady vodárenskej spoločnosti TURVOD a.s. za 
mesto Vrútky Ing. Miroslava Mazúra. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 2/nehlasovalo 0) 
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Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 17:47 hod. 
K bodu č. 21 
Rôzne  
a/ Zmena uznesenia týkajúca sa „nového pohrebiska vo Vrútkach“ ( tvorí prílohu 
zápisnice) 
 
Ing. Rišianová – uviedla dôvodovú správu k tomuto bodu ( pani Boďová zomrela a dedičmi 
sa stali synovia, je to potrebné schváliť pre kataster). 
 
HLASOVANIE č. 31 
Poslanci MsZ  
I. zrušili 
v uznesení č. 52/2014 zo dňa 15.4.2014 bod III písmeno b). 
II. schválili 
Odkúpenie pozemkov za účelom výstavby diela „Nové mestské pohrebisko a obradná 
sieň mesta Vrútky“ za cenu 4,95 €/m2, a to: 
- pozemok p.č. KN E 2901, orná pôda o výmere 291 m2 a pozemok p.č. KN E 2900, orná 
pôda o výmere 1793 m2, ktoré sú zapísané na liste vlastníctva č. 3428, nachádzajúce sa 
v katastrálnom území Vrútky a patria do podielového spoluvlastníctva Ruttkay Tibor, 
B. Bartóka 1057/5, Rimavská Sobota, nar. 13.4.1953 vo veľkosti 2/3, Ing. Andrej Boďa, 
V. Šípoša 4416/2, Martin, nar. 27.1.1956 vo veľkosti 1/6 a Ján Boďa, M. Galandu 
4613/10, nar. 9.7.1957 vo veľkosti 1/6. 
(za 12/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 17:50 hod. 
K bodu č. 21 
Rôzne  
b/ Cenník parkovania pre rok 2016 v meste Vrútky (tvorí prílohu zápisnice) 
 
Mgr. Pullmann  – uviedol dôvodovú správu k tomuto bodu (ponechanie cien). 
 
ThDr. Krivuš  – sú to adekvátne čiastky. 
 
HLASOVANIE č. 32 
Poslanci MsZ schválili cenník parkovného pre rok 2016 v správe Mestského podniku 
služieb Vrútky, s.r.o. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 2/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 17:52 hod. 
K bodu č. 21 
Rôzne  
c/ Informácia o postupe riešenia problematiky medzi Mestom Vrútky a spoločnosťou 
SAD Žilina, a.s. 
 
Prednosta MsÚ – včera prebehlo jedno stretnutie komisie MT a Vrútky, bol na ňom spolu 
s ThDr. Krivušom a Ing. Mgr. Svitekovou, mesto Martin kladie veľký dôraz na článok 
v zmluve o optimalizácii plus tie 3 body, ktoré navrhli. K prerozdeleniu % si musia ešte niečo 
naštudovať. Zajtra budú možno pozvaní na komisiu dopravy do MT.  
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Včera o 15:00 hod. poslala SAD návrh splátkového kalendára ( nezaplatená čiastka 437 
tis. € + úrok z omeškania + zmluvná pokuta + žiadajú ručenie autobusovým nástupišťom, kde 
mu vyšla suma 649 tis. €). 
 
Primátor mesta – je nutné sa k tomuto vyjadriť, pretože sa bude musieť zvolať neplánované 
MsZ k splátkovému kalendáru, sám to urobiť nemôže. 
 
p. Kuric  – opýtal sa, či sa ešte uvažuje o odpredaji nástupišťa, alebo iba nad týmto 
splátkovým kalendárom? On by bol za odpredaj. 
 
p. Stankoviansky – nech si k odpredaju ešte raz sadnú. 
 
Primátor mesta – vyzval poslancov MsZ, aby sa vyjadrili k splátkovému kalendáru. 
 
Ing. Kraj čí – treba zvolať pracovnú poradu ku splátkovému kalendáru a aj predaju. 
 
Mgr. Doskočil  – nech im zašlú všetky materiály plus splátkový kalendár. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – má stále pocit, že sa SAD nechce platiť (napr. tých 100 tis. € z DSS 
vratky), neukázala sa vôľa za ten rok). 
 
Prednosta MsÚ – dlh s Brantnerom majú za sebou a 6 600 je ústretový krok, stále bol 
pripravený návrh ako riešiť dlh. 
 
p. Stankoviansky – teraz by mali niektorí poslanci povedať ako to riešiť. Tiež by sa mali aj 
ľudí opýtať na riešenie. 
 
p. Kuric  – nech sa nejaké peniaze teda pošlú aspoň teraz. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – prečo sa neplatil aj Brantner, aj SAD? Je súťaž na KO vypísaná a má 
strach, aby to nebolo ešte drahšie. 
 
Poznámka zapisovateľky:   
O 18.11 hod. odišli z miestnosti  poslanci MsZ p. Božena Blahušiaková a Mgr. Lenka 
Francúzová,  MA  a počet prítomných poslancov sa znížil na 10. 
 
HLASOVANIE č. 33 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie informáciu o postupe riešenia problematiky medzi 
Mestom Vrútky a spoločnosťou SAD Žilina, a.s. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 18:13 hod. 
K bodu č. 22 
Diskusia 
 
p. Kuric  – opýtal sa, či si určia čas a termín na pracovnú poradu? 
 
Mgr. Doskočil  – nech to zvolá pán primátor. 
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ThDr. Krivuš  – v priebehu budúceho týždňa – pokiaľ chce SAD vyjadrenie k splátkovému 
kalendáru. 
 
p. Kuric  – po skončení sa dohodnú. 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 18:16 hod. 
K bodu č. 23 
Interpelácie 
 
Primátor mesta – k tomuto bodu neboli prijaté žiadne pripomienky. 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 18:16 hod. 
K bodu č. 24 
Záver 
 
Primátor mesta – na záver poďakoval za pozornosť, a tým vyhlásil zasadnutie Mestského 
zastupiteľstva vo Vrútkach o 18:16 hod. za ukončené. 
 
 
Zapísala: Mgr. Lenka Košútová, referát vnútornej správy MsÚ  
 
 
 
 
p. Božena Blahušiaková                      p. Jozef Gorcovský 
I. overovateľ zápisnice          II. overovateľ zápisnice  
 
 
 
 
 
Ing. Viliam Majda, PhD.              Ing. Miroslav Mazúr  
    prednosta MsÚ                  primátor mesta 
 
 


